
Verksamhetsberättelse KFUM Haga Haninge 2023–24

Säsongen 23/24 är nu i mål och vi har som förening gjort en hel del förändringar. Ser vi tillbaka till den

verksamhetsplan som lades fram inför denna säsong kan vi konstatera att flera av de målområden och

mål vi hade där nu antingen drivits igenom eller påbörjats och där det kanske viktigaste var att hitta

en sportsligt ansvarig och sportchef . Där har vi nu Daniel Palm på plats sedan februari. Detta gör att

vi kan fokusera och intensifiera på 3 av de huvudområden vi identifierade: “Ett Haga Haninge”,

“Spelarrekrytering” samt “Tränare och Ledare”. Dessa områden var prioriterade och viktiga denna

säsong och blir ännu viktigare kommande säsong/-er. Det finns nu mycket större möjligheter till stöd

för coacher/ledare och lagen samt att vi får en “röd tråd” i Haga Haninge. På så sätt kommer vi

gemensamt att bygga en stark, framgångsrik och varaktig förening.

Under säsongen 2023–2024 hade vi 399 aktiva spelare i föreningen vilket är en minskning med 64

spelare jämfört med föregående säsong.

Av dessa så är:

● 399 spelare mellan 0-20 år

● 243 killar mellan 0-20 år

● 156 tjejer mellan 0-20 år

● 89 medlemmar över 21 år.

● 51 coacher varav 9 ungdomscoacher

● Medlemsavgift för säsong 23/24 100 kr

På barn- och ungdomssidan hade vi 28 lag. Antalet medlemmar i föreningen var 488. Samtliga

siffror avser den 30 juni för respektive säsong.

● Under säsongen utbildade vi 17 coacher till olika utbildningsnivåer för ledare.

● Under säsongen utbildade vi 4 domare i olika domarsteg.

● DU19 kom till ¼ final i USM och tog silver i serien och även i Basketfestivalen.

● F11 vann Fenix cup och kom till semifinal i Lions Basket Cup och även B-finalen i Basketshop

Open.

● P13 vann alla sina matcher i Basketshop Open.

Vi har deltagit i flera projekt & aktiviteter, och därmed också varit mycket lyckosamma i att söka och

få diverse bidrag som initierats av Haninge kommun, Riksidrottsförbundet (RF) och Svenska

Basketförbundet (SBBF):

- Idrottsklivet

- En sportslig chans

- Jag ställer upp (Värdegrundsarbete)

- Rörelsesatsning i skolorna

- Uppstart av en Ungdomsledarakademi



Vi ser fortsatt ett stort basketintresse bland barn och ungdomar i Haninge och kranskommuner.

Genom de projekt vi deltagit i under året (och som fortsätter under nästa säsong) genomför vi och

RF/SBBF/Kommunen satsningar i socioekonomiskt utsatta områden. Detta har gett oss som förening

möjligheter för en god tillströmning av spelare och medlemmar. Utmaningen blir som vanligt att

rekrytera nya ledare och att vi får halltider för att ta emot alla som vill börja spela basket.

Under säsongen har styrelsen (och kansliet samt sportchefen) arbetat intensivt med ett antal punkter.

Utöver det löpande arbetet och att hantera olika akuta situationer (som denna säsong varit en hel

del), har fokus legat på att hitta en lösning för den sportsliga delen av verksamheten samt fortsatt

verksamhetsutveckling.

Vi har bl.a:

● Anställt vår sportchef Daniel Palm samt stärkt vår föreningsadministration med Elaine Viksten

(båda dessa rekryteringar har genomförts mha bidrag från ovan nämnda förbund)

● Haft föreläsningar med RF/SISU och SBBF där vi har jobbat med värdegrund, policy,

ungdomsledare och styrelsearbete

● Tagit fram en ny värdegrund

● Genomfört två större försäljningar

● Genomfört coachmöten

● Åkt på coach-/ledarkonferens

● Genomfört gemensamma föräldramöten

● Deltagit på träningar tillsammans med coacherna och spelarna

● Div. möten med lag och ledare

● Utökat vår närvaro på sociala medier

● Deltagit på “Haningedagen” samt andra kommunala aktiviteter för att marknadsföra Haga

Haninge

● Uppdaterat hemsidan med flertalet informationsdokument, mallar och beskrivningar som

underlättar för alla våra medlemmar att hitta och få information.

● Tagit fram riktlinjer och dokumentation för träning och match (SKARPA) samt

säsongsplanering

Istället för julavslutning arrangerades en Back-to-court med härligt baskethäng, lekar och godisregn.

Vi har haft ett antal “Lördagsöppet” i Brandbergshallen med lekar, basket i olika former och

godisregn. Vi har genomfört Hagadagen, sommarläger och “öppet hus” aktiviteter på loven. Säsongen

avslutades i Vendelsömalmsgropen på nationaldagen där föreningen med stöd av engagerade

föräldrar och ledare kunde anordna fika, lekar och tävlingar. Även en foodtruck var på plats och det

var uppskattat. Det blev stor uppslutning och en supertrevlig avslutning på säsongen med vackert

väder.



Vi tackar alla engagerade ledare, spelare och föräldrar för den gångna säsongen och ser fram emot

kommande säsong med er och att vi gemensamt tar ytterligare steg mot “Ett Haga”.

Styrelsen:

Madde Keck Svensson, ordförande Fredrik Holm, ledamot

Christopher Busby, vice ordförande Maria Marteleur, ledamot

Jennie Blom, sekreterare Julia Winther, ledamot

Joakim Wenberg, kassör


